

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM ONE / ADDENDUM UN
October 5, 2021 / 5 octobre 2021
30001407

Copewall Construction on Wharf 401 – Skinners Pond, PEI / Construction d'un mur de couronnement au quai 401 –
Skinners Pond, (I.-P.-E.)

CORRECTION

ENGLISH / ANGLAIS

Question:

Upon review of tender documents and Specifications form there is conflicting information on the APPENDIX 1 - COMBINED PRICE FORM.

Tender documents - Item # 4 Structural Steel repairs - cu meters - Quantity 6.6
Item # 6 Waler bolts - Quantity 8

Specifications Form - Item # 3 Structural steel repairs - square meters - Quantity 8
Item # 5 Waler bolts - Quantity 6.6

On the Tender documents, APPENDIX 1- COMBINED PRICE FORM, has the 4 lump sum items as a individual pricing, but on the Specification form it has them grouped as a lump sum total.

Answer:

CLARIFICATION #1 - Page 2 of Section 00 01 11 of the specification – Remove Appendices section.

[“Appendices](#)

[Appendix 1 – Combined Price Form 02”](#)

CLARIFICATION #2 - Remove pages 116 & 117 of the specification “Appendix 1- Combined Price Form”.

FRENCH / FRANCAIS

Question:

Suite à la revue des documents d'appel d'offres et le formulaire du devis, il y a des informations contradictoires sur l'ANNEXE 1 – « Combined Price Form ».

documents d'appel d'offres - Item # 4 réparation de la palplanches en acier - mètre cube - Quantité 6.6

- Item # 6 boulond de moise - Quantité 8

formulaire du devis - Item # 3 réparation de la palplanches en acier - mètre cube - Quantité 8
Item # 5 boulond de moise - Quantité 6.6

Sur les documents d'appel d'offres, Annexe 1 - « Combined Price Form » a 4 items de prix forfaitaire en tant que prix individuels, mais sur le formulaire du devis, ils sont regroupés sous forme de montant forfaitaire total.

Réponses :

CLARIFICATION #1 - Page 2 de la section 00 01 11 du devis – Enlever la division « Appendices section. »

[“Appendices](#)

Appendix 1 – Combined Price Form 02”

CLARIFICATION #2 – Enlever les pages 116 & 117 du devis “Appendix 1- Combined Price Form”.